
Obec  Krišovská Liesková 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Krišovskej Lieskovej konaného dňa 5.5.2025 

v miestnosti KD v Krížanoch 

 

 

 

 

Zasadnutie zahájil starosta obce Peter Varga. Úvodom privítal prítomných 

a oboznámil ich s programom zasadnutia. 

Program zasadnutia bol bez doplnkov jednomyseľne schválený. 

 

 

Program zasadnutia : 

 
 

1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3.  Kontrola plnenia uznesení 

4.  Prerokovanie obnovenia verejného osvetlenia v obci  

     6.  Zber textilu v obci 

     7.  Informácia o stave vybavovania pozemkov o ktorých má obec záujem 

     8.  Rôzne 

     9.  Diskusia 

    10. Schválenie uznesení  

    11. Záver 

 

Z celkového počtu poslancov bolo prítomných 7. Zasadnutie bolo 

uznášaniaschopné.  

 

Návrh na uznesenie č. 9/2025 

 

OZ schválilo predložený návrh programu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7             proti: 0             zdržal sa: 0 
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K bodu č. 2.: Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

     Starosta obce určil za členov návrhovej komisie p. Szabolcsa Mikulu a p. 

Jozefa Németha,  za overovateľov zápisnice  p. RNDr. Beátu Csanak  a p. 

Katarínu Dezsőovú..  

 

Návrh na uznesenie č. 10/2025 

 

OZ berie na vedomie určenie členov návrhovej komisie a overovateľov 

zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7             proti: 0             zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 3.: Kontrola plnenia uznesení 
      
       Starosta obce prečítal poslancom uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

a OZ konštatuje, že uznesenia  zo zasadnutia zo dňa 10.3.2025 boli splnené. 

 

Návrh na uznesenie č. 11/2025 

 

OZ konštatuje, že uznesenia zo dňa 10.3.2025 sú splnené. 

 

Hlasovanie: 

za :  7  proti:  0  zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 4.:  Prerokovanie obnovenia verejného osvetlenia v obci  

              

V našej obci by bolo potrebné urobiť rekonštrukciu verejného osvetlenia – 

hovoril starosta obce. Doterajšie svietidlá by sme vymenili za LED svetlá, ktoré 

sú lacnejšie a výkonnejšie. Mnohé okolité obce majú s týmito svetlami dobré 

skúsenosti. Vyžiadali sme cenové ponuky, z ktorých podľa mňa najlepšiu 

a najvýhodnejšiu ponuku majú VSD Košice. Regionálny  zástupca VSD p. 

Dávid Mádr osobne vysvetlil poslancom podstatu ich  ponuky. Ponúkajú nám 

možnosť zrekonštruovať a spravovať sústavu verejného osvetlenia ich 

spoločnosťou. Keďže sa jedná o verejné osvetlenie na ich distribučnej sieti za 

ktorú zodpovedajú, garantujú kvalitu, stabilitu a prevzatie zodpovednosti za 

turbulentné ceny energií. Do  ich projektu  je už zapojených 160 samospráv.  

V našom prípade sa jedná o demontáž existujúceho osvetlenia, to zn. 63 kus 

svietidiel,  montáž 66 ks svietidiel s výkonom 19 W, 3040 lm, stmievanie 50% 

výkonu v čase od   22,00  do 4,00 hod.,  ďalej  výzbroj pre  rozvádzač  verejného  
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osvetlenia, montáž 3 ks výložníkov s dĺžkou 1 m, montáž 3500 m vodiča 

verejného osvetlenia NFA 2x25,  2 ks riadiaca jednotka tzv. astrohodiny pre 

reguláciu, zapínanie a vypínanie osvetľovacej sústavy.  Celková navrhovaná 

mesačná platba by bola 541,20 € mesačne. Zmluva by sa uzatvárala na dobu 

určitú, t.j. 10 rokov/120 platieb. V službe sú zahrnuté: revízne správy, projekt 

dopravného značenia, dopravné náklady, drobný a pomocný materiál potrebný 

pri montáži, výkopové práce a uzemnenia, spotreba elektrickej energie vrátane 

distribučných poplatkov pre 66 ks svietidiel pri celoročnom svietení 3900 h/rok 

a bezodplatný servis a údržba osvetľovacej sústavy počas viazanosti zmluvy t.j. 

10 rokov. VSD preberá na seba všetky riziká a garantujú, že sa splátka za týchto 

10 rokov nebude meniť.  

Starosta obce požiadal poslancov o vyjadrenie sa k tomuto návrhu.  Poslanci 

položili svoje otázky regionálnemu zástupcovi VSD, ktorý im ochotne 

odpovedal. Prediskutovali medzi sebou celú túto záležitosť a došli k záveru, že 

ponuku prijímajú a obec môže s nimi uzatvoriť zmluvu.  
 

 

 

Návrh na uznesenie č. 12/2025 

 

OZ schvaľuje uzatvorenie zmluvy s VSD Košice na rekonštrukciu verejného 

osvetlenia v obci. 

 

Hlasovanie: 

za :  7  proti: 0  zdržal sa:  0 

 

 

K bodu č. 6.: Zber textilu v obci 

 

Ako viete od 1.1.2025 sa v obci má zbierať  2x ročne textil a to:  

a) čisté a suché šatstvo (všetky druhy odevov, prikrývky, deky, posteľná    

    bielizeň), 

b) topánky (topánky iba v pároch, nezničené), 

c) doplnky k oblečeniu (čiapky, šály a pod.). 

  

Dátum a miesto zberu vždy bude oznámené občanom v dostatočnom časovom 

predstihu miestnym rozhlasom a zverejnením na webovej stránke obce. 

Pripravili sme aj letáky, čo dostane každá domácnosť do poštovej schránky.  

1. zber sa uskutoční v termíne od 19.5.2025 do 23.5.2025 každý deň pondelok – 

štvrtok  od 8,00 do 12,00 hod  a piatok od 8,00 do 11,00 hodín. Občania 

nepotrebný textil môžu dať do max. 120 litrových vriec a priniesť na obecný 

úrad.  
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Návrh na uznesenie č. 13/2025 

 

OZ schvaľuje zber textilu v termíne od 19.5. do 23.5.2025 

 

Hlasovanie: 

za :  7  proti:  0  zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 7: Informácia o stave vybavovania pozemkov o ktorých má obec 

záujem 

 

 

Požiadali sme COOP Jednota SD Nitra  o predaj pozemku na ktorom stojí 

budova bývalej krčmy. Ten malý pozemok by nám postačil na umiestnenie 

skladu na náradie. Predať pozemok nechcú iba prenajať avšak podmienky 

nájomnej zmluvy nie sú pre nás vyhovujúce, preto zatiaľ je to bezpredmetné.  

Ďalej by obec mala záujem o pozemok vedľa základnej školy, kde stál rodinný 

dom s.č. 37. Tento pozemok ešte nie je dedičsky vysporiadaný po neb. Heleny 

Jonášovej. Ďalší pozemok je pri dome smútku v Lieskovej, kde polovica 

pozemku je vo vlastníctve obce  a 1/3inu z druhej polovice by nám daroval 

vlastník. Zvyšok by sme odkúpili.  Obidva pozemky má v rukách právnik, 

uvidíme aké informácie pozbiera.  

 

Návrh na uznesenie č. 14/2025 

 

OZ berie na vedomie informáciu o  stave vybavovania pozemkov o ktorých má 

obec záujem 

 

Hlasovanie: 

za :  7  proti:  0  zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 8.:  Rôzne 

 

Starosta obce informoval prítomných o tom, že z budovy obecného úradu 

momentálne sú odstránené vlajky a všetky označenia, nakoľko sa fasáda z čelnej 

strany bude opravená a vymaľovaná a budova dostane 3D nadpis.  
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K bodu č. 11.: Záver 

 

     Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 

 

                                                  

 

                                                             D. a. h. 

           

 

 

 

 

                                                                                                 Peter Varga 

                                                                                                starosta obce 

 

 

 

 

 

Overovatelia:    RNDr. Beáta Csanak           ................................... 

  

                          Katarína Dezsőová              ................................... 
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Uznesenia zo 17. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva v Krišovskej Lieskovej 

zo dňa 5.5.2025  

 
Uznesenie č. 9/2025 

Obecné zastupiteľstvo  v Krišovskej Lieskovej schvaľuje predložený návrh  program. 

 

Hlasovanie: Za: 7  /RNDr. Beáta Csanak, Katarína Dezsőová, René Majoros, Szabolcs    

                               Mikula, Jozef Németh, Peter Oláh, Mgr. Zuzana Oláhová, /     

                    proti: 0             

                    zdržal sa: 0 

                                                                                                      ................................. 

                                                                                                              starosta obce 

 
Uznesenie č. 10/2025 

OZ berie na vedomie určenie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 
 

Hlasovanie: Za: 7  /RNDr. Beáta Csanak, Katarína Dezsőová, René Majoros, Szabolcs    

                               Mikula, Jozef Németh, Peter Oláh, Mgr. Zuzana Oláhová, /     

                    proti: 0             

                    zdržal sa: 0 

                                                                                                       ................................. 

                                                                                                              starosta obce 

 

Uznesenie č. 11/2025 

 

OZ konštatuje, že uznesenia zo dňa 10.3.2025 sú splnené. 

 

Hlasovanie: Za: 7  /RNDr. Beáta Csanak, Katarína Dezsőová, René Majoros, Szabolcs    

                               Mikula, Jozef Németh, Peter Oláh, Mgr. Zuzana Oláhová, /     

                    proti: 0             

                    zdržal sa: 0 

 

                                                                                                       ................................. 

                                                                                                              starosta obce 

 
Uznesenie č. 12/2025 

 

OZ schvaľuje uzatvorenie zmluvy s VSD Košice na rekonštrukciu verejného osvetlenia 

v obci. 

 

Hlasovanie: Za: 7  /RNDr. Beáta Csanak, Katarína Dezsőová, René Majoros, Szabolcs    

                               Mikula, Jozef Németh, Peter Oláh, Mgr. Zuzana Oláhová, /     

                    proti: 0             

                    zdržal sa: 0 

 

                                                                                                       ................................. 

                                                                                                              starosta obce                                                    
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Uznesenie č. 13/2025 

 

OZ schvaľuje zber textilu v termíne od 19.5. do 23.5.2025 

 

Hlasovanie: Za: 7  /RNDr. Beáta Csanak, Katarína Dezsőová, René Majoros, Szabolcs    

                               Mikula, Jozef Németh, Peter Oláh, Mgr. Zuzana Oláhová, /     

                    proti: 0             

                    zdržal sa: 0 

 

                                                                                                       ................................. 

                                                                                                              starosta obce 

Uznesenie č. 14/2025 

     

OZ berie na vedomie informáciu o  stave vybavovania pozemkov o ktorých má obec záujem 

 

 

Hlasovanie: Za: 7  /RNDr. Beáta Csanak, Katarína Dezsőová, René Majoros, Szabolcs    

                               Mikula, Jozef Németh, Peter Oláh, Mgr. Zuzana Oláhová, /     

                    proti: 0             

                    zdržal sa: 0 

                                                                                                       ................................. 

                                                                                                              starosta obce 

 

                                                     

 

V Kriš.Lieskovej, 5.5.2025 


